
Herinrichting Dorpsplein
Herinnert u zich nog ons verkiezingsprogramma van 2018?  
We wilden de grond achter Kinsport, die destijds verkocht  
werd aan Landwaarts om er sociale woningen op te bouwen, 
terugvorderen. 

Waarom wilde N-VA Kinrooi die grond terugvorderen?
Wij wilden op die plaats niet enkel sociale woningen of apparte-
menten bouwen. We wilden er ook een centraal ontmoetings- 
centrum van maken. Een plaats waar alle leeftijden welkom zijn.  
U en uw kinderen zouden er kunnen genieten van een klein park 
met speeltuin en eventueel een ruimte voor openluchtoptredens. 

Klinkt leuk. Wordt die visie dan geen werkelijkheid?
Jawel. Het gemeentebestuur gaat mee in onze visie. Inmiddels is de grond teruggevorderd door andere grond van de gemeente 
ertegen te ruilen. Jammer genoeg voor bijna het dubbele van de prijs die de gemeente destijds kreeg van Landwaarts. Toch zijn we 
opgelucht. Het dossier is al in handen van een projectontwikkelaar. Weldra meer nieuws daarover. Wij kijken er al naar uit. U ook?

Plannen voor oprichting jeugdhuis De Kl!nk  
in Kinrooi definitief van de baan?
Het oprichten van een jeugdhuis in Kinrooi stond in 2018 op het verkiezingsprogramma van zowel N-VA Kinrooi als cd&v.  
Hoewel de gesprekken voor de coronapandemie al vergevorderd waren, kregen we nu te horen dat het project niet doorgaat.

Waarom gaat het project niet door?
Het gemeentebestuur haalde eerst corona 
aan als reden. Daarna zei het dat er  
niemand meer was om het project te  
ondersteunen.

Is dat zo?
Neen, want leden binnen het bestuur  
van De Kl!nk lieten ons iets anders weten. 
Zij voelen zich niet gehoord.

Wat nu?
De gemeente Kinrooi gaat een nieuwe 
bevraging doen bij de jeugd of er nog  
voldoende belangstelling voor het  
project is. Jammer genoeg gaat het project 
deze legislatuur sowieso niet doorgaan. 
Bestuurslid Mike Jansen staat nog steeds 
achter het initiatief en wacht de bevraging 
van de gemeente af.

Beste inwoner van kinrooi 

U weet ongetwijfeld dat Niels Van Eygen verhuisd is naar Maaseik. Daardoor hebben we in juli 2022 afscheid moeten nemen van hem als ons 
gemeenteraadslid en als onze fractievoorzitter. Hij betekende veel voor onze partij en voor de gemeente en daarom zetten we hem graag nog 
even in de bloemetjes. Niels, bedankt voor je jarenlange ervaring en inzet. Veel succes!

N-VA Kinrooi wil de grond achter Kinsport terugvorderen.

Komt jeugdhuis De Kl!nk 
er dan toch niet?”
Mike Jansen

Vragen of suggesties? Mail naar  
mike.jansen@n-va.be of kinrooi@n-va.be.
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Demir schrapt vergunning voor storten gronden  
in Maasplas Kinrooi

 
In 2021 kreeg grindbedrijf Rekin een omgevingsvergunning om zuivere grond te storten in een gedeelte van haar  
Maasplas in Kinrooi. Dat leidde tot onrust. Zeker toen het gerucht de ronde deed dat het om met PFAS-vervuilde  
Oosterweelgronden ging. Dat is zeker niet het geval. De omgevingsvergunning laat enkel zuivere gronden toe en legt 
een strikte en verplichte monitoring van de waterkwaliteit op. Zo worden de landbouwers die water uit de plas nemen, 
beschermd. Bovendien komen zo ook de recreatieve activiteiten op de plas niet in het gedrang.
 
Toch leidde de vergunning tot heel wat ongeruste reacties 
en procedures bij de Raad voor Vergunningsbetwisting, ook 
vanuit Nederland. De procedures zijn nog hangende. Volgens 
de auditeur houdt de omgevingsvergunning geen risico op 
PFAS-milieuverontreiniging in. Maar hij stelde zich wel 
vragen bij de verenigbaarheid met de (na)bestemming. De 
eigenaar kondigde daardoor aan zijn aanvraag in te trekken, 
maar treuzelt daarmee. Daarom trekt Demir de omgevings-
vergunning zelf in.
 
“De ongerustheid op het terrein werd dan wel door onwaar- 
heden aangewakkerd, toch heb ik veel begrip voor de  
omwonenden en recreanten van de plas. Vooral omdat ik ook 
zelf ervaren heb dat de vergunninghouder tijdens gesprekken 
warm en koud tegelijk blaast. Zo kondigde hij al herhaalde-

lijk aan zijn aanvraag in te trekken, maar voegde hij nooit 
de daad bij het woord. Dat boezemt me weinig vertrouwen 
in. Op die manier is het voor mij eenvoudig: dan hak ik de 
knoop door”, aldus Demir.  

Demir vraagt de eigenaar van de plas om eerst, in overleg 
met de verschillende lokale besturen en Nederlandse  
drinkwaterbedrijven, een totaalvisie op te stellen over zijn 
toekomstplannen in de diverse Maasplassen in zijn beheer. 
Of daar al dan niet storten van gronden bij kan horen,  
moet daaruit blijken.

Heeft u nog vragen of suggesties? Neem contact op met een van 
onze gemeenteraadsleden.

Binnenkort nieuwe trajectcontroles
Overdreven snelheid. Vindt u dat ook zo’n probleem? Wij in elk geval wel. Om overdreven 
snelheden binnen de bebouwde kom van Kinrooi te beperken, heeft het gemeentebestuur 
goedkeuring gegeven om extra trajectcontroles te houden.

    Waarschijnlijk tegen de zomer van 2023: Breeërsteenweg (Kinrooi - Bree).
    Waarschijnlijk in het voorjaar van 2024: Venlosesteenweg 

Er zijn plannen om de bebouwde kom in Ophoven door te trekken tot aan het Esso- 
tankstation in Geistingen. De Zone 50 wordt dus uitgebreid. Beter voorkomen dan genezen.

Gunther Bongers
0473/848253

gunther.bongers@n-va.be 

Tamara Smolders
0477/471084

tamara.smolders@n-va.be

Esther Brands
0494/429785

esther.brands@n-va.be  

Carina Suylen
0477/936927

carina.suylen@n-va.be

N-VA Kinrooi zoekt nieuwe bestuursleden
Wilt u actief meehelpen? Wilt u op een constructieve manier oppositie voeren? 

Grijp dan uw telefoon en bel naar voorzitter Gunther Bongers op het nummer 0473 84 82 53.
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Demir investeert in  
ontharding en vergroening 
103 speelplaatsen
Toegang tot toegankelijk groen is belangrijk, zeker voor kinderen. 
Daarom gaat Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir via het 
Agentschap voor Natuur en Bos maar liefst 103 speelplaatsen in 
Vlaanderen mee ontharden en vergroenen. Bijna 1,6 miljoen euro 
gaat naar Limburgse scholen, waaronder een school in Kinrooi.

Via de projectoproep Natuur in je School wilde Demir scholen 
ondersteunen die hun grijze speelplaats omtoveren tot groene 
en biodiverse alternatieven: “Toegang tot toegankelijk groen 
is belangrijk. Vooral voor wie nog groen ziet achter de oren. 
Minstens drie keer per dag brengen kinderen tijd door op de 
speelplaats. Door hen dat kwartiertje ontspanning te laten 
doorbrengen in een groene omgeving en de groene speelplaats te 
integreren in het lessenpakket, leren we hen van jongs af aan wat 
het belang is van natuur op onze omgeving en leren we hen die 
ook te respecteren. Daarnaast is het gewoon enorm leuk.”

Ook school in Kinrooi krijgt steun
VBS De Bommelaar in Kessenich is een van de 23 Limburgse 

scholen, waarvan de speelplaats vernieuwd wordt. De natuur 
wordt dichter bij de kleuters van de Bommelaar gebracht door 
de toevoeging van natuurelementen aan de speelplaats en via 
spelend leren in de natuur.

“Ook al is Limburg de groenste provincie met de meeste natuur, 
onze kleinsten verdienen beter dan een betonnen ondergrond 
tijdens de pauze. Op zo’n 103 plaatsen in Vlaanderen maken we 
de speelplaatsen klimaatrobuuster, zodat water kan infiltreren in 
de bodem en bomen en struiken als natuurlijke airco fungeren. 
Een win-winsituatie op veel vlakken en de grootste natuurinves-
tering ooit in speelplaatsen van scholen”, aldus Demir.

Vlaanderen maakt  
subsidies transparant, 
ook in Kinrooi
Kent u het subsidieregister al? Eind 2022 lanceerde Vlaams 
minister van Financiën Matthias Diependaele dat. In die 
centrale databank zijn alle subsidies van de Vlaamse overheid 
opgenomen. Ook voor lokale overheden is het register een 
handig instrument.

“Iedereen kan dat register inkijken. Zo creëren we transparan-
tie en gaan we misbruik tegen”, zegt Vlaams Volksvertegen-
woordiger Steven Vandeput die de commissie Financiën en 
Begroting in het Vlaams Parlement voorzit. “Met dat register 
in de hand kunnen we het debat over subsidies gefundeerd 
voeren. Want we moeten ons durven afvragen of het altijd de 
taak is van de overheid om met geld over de brug te komen. 
Dat is onderwerp van een kerntakendebat: wat vinden we als 
samenleving de moeite waard om te ondersteunen? En dat moet 
niet altijd met geld gebeuren. Het  subsidieregister zal voor een 
automatische reflex zorgen. Als bijvoorbeeld een jeugdvereni-
ging naar het lokale bestuur stapt om subsidies aan te vragen, 
dan kan de gemeente checken wat zij al van het departement 
Jeugd of Sport krijgen. Ook burgers kunnen nakijken of subsi-
dies goed verdeeld worden. We hopen trouwens dat het register 
wordt uitgebreid naar alle overheden, ook lokaal en federaal.” 

Benieuwd naar de subsidies in uw gemeente? Op  
subsidieregister.vlaanderen.be komt u er alles over te weten.

Uw kind verdient een groene speelplaats.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. 
U bepaalt wat ermee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. 
De N-VA zal altijd op de barricaden staan om uw stem te 
laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u 
uw toekomst in eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem 
meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in een autonoom 
Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
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